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Onderwerp: arbkel 36 vragen fusie Atlas College en Don Boscocollege 

Geachte heer Tonnaer, 

U heeft vragen gesteld over de voorgenomen fusie van het Don Bosco coliege en het Atlas College. ln 
deze brief zullen wij uw vragen beantwoorden 

1. ls er sprake van een fusie of neemt het Atlas College het Don Bosco College over? 

A ntwoord: 
Het bestuur van de Stichting Katholiek Onderwijs Volendam (SKOV) is voornemens het Don 
Bosco Col/ege (DBC) over te dragen aan het At/as Co/lege. Er is dtis geen sprake van een 
besturen en/of scholenfusie. maar een overdracht van één schoo/, het DBC. Voor de overdracht 
van een schoo/ moet je echter we/ de stappen door/open a/sof er sprake is van een fusie, zoals 
bijv. het opste/len van een ftisie effectrapportage (FER). 

2. Hebben de medezeggenschapsraden en ouderraden van de twee scholengemeenschappen met 
de fusie ingestemd? 

Antwoord: 
De otiderraden hebben in dit traject geen officieel advies- en of instemmingsrecht, dat is aan de 
medezeggenschapsraden van het DBC en het Atlas Col/ege. Wel heeft er in afstemming met de 
ouderraad, een otiderraadpleging plaatsgevonden. De MR-en van beide scholen worden 
nadrukkelijk. conform de wette/ijke verp/ichtingen. meegenomen in het proces van de 
besttitirsoverdracht en hebben straks bij het passeren van de FER instemmingsrecht op de 
overdracht. De beide schoolbesturen zijn nog niet zo ver in het proces dat deze stap is 
gepasseerd. 

Wordt door de fusie het Don Bosco College op termijn opgeheven en n het Hoornse Atlas 
College geconcentreerd? 

Antwoord; 
Het proces van bestuursoverdracht wordt ingezet om het Don Bosco Co/lege te kunnen 
behouden in Volendam. Het DBC is een eenpitter, de enige school voor voortgezet onderwijs 
(VO), onderde SKOV. De andere scho/en zijn a/len scho/en voorprimaironderwijs (PO) en die 
blijven ressorteren onder de SKOV. Het At/as College heeft naast drie VO-scholen in Hoorn 
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(Copernicus SG, SG Newton en OSG WF), ook een school in Medemblik (SG De Dijk) en een 
school in de gemeente Edam-Volendam (SG De Triade). Het Atlas College is derhalve geen 
Hoornse stichting en de insteek ¡s om zo breed mogelijk, kwalitatiefgoed en nabij voortgezet 
onderwijs te kunnen blijven aanbieden in Edam-Volendam. 

4. Hoe blijven openbaar en bijzonder onderwijs na de fusie verzekerd van zelfstandigheid? 

Antwoord.• 
Voor het kunnen houden van zowel openbare als katho/ieke scholen binnen een stichting, moet 
het Atlas College een samenwerkingsstichting worden. Daarvoor dienen de huidige statuten van 
het Atlas Col/ege aangepast te worden Van deze herziene statuten heeft de gemeenteraad 
recent een concept ontvangen en deze ztil/en in definitieve vorm te zijner tijd in de vorm van een 
formele aanvraag aan de gemeenteraad worden aangeboden ter goedkeuring. Daarnaast moet 
bijv. de Nederlandse Katholieke Schoo/ Raad (NKSR) daar ook zijn goedkeuring aan geven De 
openbare scholen van het Atlas Col/ege behouden hun openbare ¡dentiteit en het DBC haar 
katholieke ¡dentiteit. 

5. Worden de schoolgebouwen van Don Bosco na de fusie overgedragen aan de Stichting 
Onderwijshuisvesting Hoorn? Wordt in de toekomst Hoorns onderwijshuisvestingsgeld gebruikt 
voor onderhoud en dergelijke voor schoolgebouwen van Don Bosco? 

Antwoord: 
Nee, de Stichting Onderwijshuisvesting Hoorn (SOHH) draagt alleen verantwoordelijkheid voor 
de onderwijshuisvesting van de VO-scholen binnen de gemeente Hoorn van het Tabor Col/ege 
en hetAt/as Co/lege De gemeente Edam-Volendam blijft verantwoordelijk voor de 
onderwijshuisvesting ¡n de eigen gemeente. Dit ge/dt ook voor de onderwijshuisvesting van SG 
De Triade, een van de schoollocaties van het At/as Co/lege gevestigd in de gemeente Edam-
Volendam. De gemeente Medemblik is verantwoordelijk voor de onderwijshtiisvesting van SG 
De Dijk. 

6. Welke onderwijs- en financiële voordelen heeft het Atlas College bij een fusie met Don Bosco? 

Antwoord; 
De scholen van beide organisaties hebben te maken met demografische krimp. De beide 
besturen verwachten dat de scholen door een bundeling van krachten een zo breed mogelijk 
onderwijsaanbod in stand kan houden En met een bestuursoverdracht wordt ¡nvulling gegeven 
aan de maatschappelijke opdracht. 

7. Naar de fusie heeft een onderzoek plaatsgevonden. Op 29 mei 2024 heeft onze fractie aan 
wethouder Assendelft van Onderwijs gevraagd een kopie van het onderzoeksrapport aan ons te 
sturen. Waarom heeft onze fractie het gevraagde onderzoeksrapport nog niet ontvangen? Kunt u 
onze fractie en de gemeenteraad alsnog binnen enkele dagen het onderzoeksrapport sturen? 

Antwoord: 
Er heeft een haalbaarheidsonderzoek plaatsgevonden met daarin de stand van zaken met 
betrekking tot het onderwijs, personeel en organisatie, financiële gegevens. de redenen voor 
samengaan, etc. Dit document is door de beide schoolbesttiren gedee/d en besproken met de 
gremia die daarover gaan. de MR en de raad van toezicht. De gemeente ¡s daar geen partij bij. 
De wethotider is niet in bezit van de haalbaarheidssttidie. Op het moment van schrijven is dit 
uitdrLlkkelijk een intern sttik van de beide schoolbesttiren. De volgende stap in dit proces ¡s dat 
de bestutirsoverdracht verder wordt voorbereid en wordt tiitgewerkt in een FER, die tiiteindelijk 
voorligt bij MR en rvt. Op  onderdelen worden andere gremia betrokken, zoals bijvoorbeeld een 
adviesaanvraag aan het college van B&W van de gemeente Edam-Volendam over de 
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besttìursoverdracht en de gemeenteraad van Hoorn en de NKSR met betrekking tot de statuten 
van de samenwerkingsstichting. Te zijner tijd zal de gemeenteraad de officië/e stukken daarvoor 
ontvangen. en daarbij ook de informatie die voor u van toepassing is om een besttiurlijke ketize 

te maken. 

8. Heeft het College een fusietoets toegepast7  Heeft het besluitvormingstraject volgens de 
wettelijke richtlijnen plaatsgevonden? 

Antwoord; 
Een ftísietoets komt pas aan de orde wanneer een samengaan van de besttiren vorm krijgt. De 
vorm van deze toets ¡s afhankelijk van het gekozen samenwerkingsconstrtict. De beide besturen 
zijn nog niet zover in het proces. 

9. Op welke wijze en sinds wanneer is het College van B&W betrokken bij de voorgenomen fusie 
door de scholen? Heeft u al ingestemd met de fusie of overname van de twee 
scholengemeenschappen7 

Antwoord: 
De wethouder onderwijs wordt informee/ op de hoogte gehotiden over het lopende proces van 
een eventuele bestuur/ijke overdracht. Omdat er sprake is van een bestuursoverdracht van 1 
VO-school in de gemeente Edam-Volendam. is het co/lege van B&W van die gemeente officieel 
gevraagd om advies uit te brengen. Het col/ege van B&W van de gemeente Hoorn is over deze 
stap geïnformeerd. De gemeenteraad van Hoorn komt het recht toe te bes/tiiten over de stattiten 
van het openbaar schoolbesttiur bij een bestuursoverdracht, waarbij een openbaar en een 
confessioneel schoolbestutir betrokken zijn. Dit recht komt het college van B&W niet toe. Van 
een formeel verzoek tot het vaststel/en van een wijziging statuten is tot op heden nog geen 
sprake 

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 

 

thouders van Hoorn 

de bu rge 

3/3 


	Page 1
	Page 2
	Page 3



